
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 2. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 108
Med baggrund i samrådet i Kulturudvalget den 1. marts 2017 (jf. KUU alm. del
– samrådsspørgsmål M), hvor ministeren oplyste, at 25% af Rigsarkivets ma-
teriale fra før 1848 er ved at blive digitaliseret, bedes ministeren oplyse, hvor
meget der rent faktisk er digitaliseret indtil nu. Endvidere bedes ministeren op-
lyse, hvor meget af det materiale, som er fra efter 1848, der er blevet digitali-
seret.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mogens Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mogens.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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